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A képviselõ-testület augusz-
tus 17-i ülésén dr. Melis János
jegyzõ terjesztette elõ Szarvas
Város Önkormányzata 2006. I.
félévének gazdálkodásáról szó-
ló beszámolót. Mint elmondta,
az önkormányzat számlájára a
beszámolási idõszak végéig 1,5
milliárd mûködési bevétel érke-
zett, a kiadások összege ezzel
szemben 1,3 milliárd forint.
Mindez annak köszönhetõ, hogy
az intézmények és a hivatal is
törekedtek a kiadásaik kordában
tartására, csökkentésére. Mint
mondta, a takarékos gazdálko-
dásra az év utolsó 4 hónapjában
is szükség lesz, mivel az ener-
giaár- és az ÁFA növekedésbõl
adódó többletköltségek akár 20
millió forint költségnövekedést
is jelenthetnek az önkormányzat
számára.

Költségvetés mûködési hitel nélkül
Sikerült tartania magát Szarvas Város Önkormányzata Képvi-
selõ-testületének ahhoz az év eleji elhatározásához, miszerint a
város mûködtetéséhez nem vesz fel hitelt az önkormányzat. A
két és fél milliárdról év közben közel 4,6 milliárd forintra nö-
vekedett éves költségvetés félévkor egyensúlyt mutat, városi
szinten a bevételek 41, a kiadások 33 százalékosan teljesületek.

Fejlesztési kiadásokra 1,7
milliárd forintot tervezett a kép-
viselõ-testület, ennek teljesítése
alacsony szinten áll, mivel az év
elsõ felében nem érkeztek kivi-
telezõi számlák, így azok kifi-
zetése sem történt meg. A beszá-
moló idõszakáig sem mûködési
sem folyószámla hitel felvételé-
re nem volt szükség. Bár már
döntöttek róla a képviselõk, nem
vette fel az önkormányzat a be-
ruházások finanszírozásához
szükséges 338 millió forint fel-
halmozási hitelt. Dr. Melis Já-
nos tájékoztatatása kitért arra is,
hogy az önkormányzat hitelállo-
mánya 2006. június 3-án 696
millió 620 ezer forint volt.

Babák Mihály polgármester a
beszámoló kapcsán azt emelte
ki, hogy a testület úgy garantál-
ta a város mûködését, hogy mû-

ködési hitel felvételére nem volt
szükség. Elégedettségét fejezte
ki az intézmények felé, amiért
átlátható, elemezhetõ beszámo-
lót tettek le az asztalra, betartot-
ták a pénzügyi szabályokat,
pénzügyi helyzetüket azzal is
javították, hogy a lehetõségeket
megragadva 100-200 ezer forin-
tokra is pályáztak.

A Pénzügyi Ellenõrzési bi-
zottság elnöke Kozák Imréné is
dicsérettel illette az intézménye-
ket, a fegyelmezett, takarékos
gazdálkodásnak tudta be, hogy
a mûködési bevételek 200 mil-
lió forinttal meghaladták a mûkö-
dési kiadásokat. Hozzászólásában
a város hitelállományának kérdé-
sére is kitért, megemlítve, hogy a
napi állapot szerint annak értéke
897 millió forint. Hozzátette, ez
a szám pozitív és negatív irány-
ban is változhat az év végéig.

A testület többi bizottsága, a
belsõ ellenõr és a könyvvizsgá-
ló is elismerõen szólt a féléves
beszámolóról, melyet, a képvi-
selõk elfogadtak.

Megkaphatják az intézmények
dolgozói a nem kötelezõen jutta-
tott támogatások kategóriájába
tartozó étkezési utalványokat,
melyeket tavaly év vége óta nem
fizettek számukra. Augusztus 17-
i ülésén a város képviselõ-testü-
lete döntött arról, hogy az étke-

Fizetnek étkezési hozzájárulást
zési utalványokkal kapcsolatos
kiadásokat egységesen beépítsék
az intézmények költségvetésébe.
A város gazdálkodásának féléves
eredményei lehetõvé teszik, hogy
az elmaradt kifizetéseket rendez-
zék.  A döntés értelmében a vá-
ros közalkalmazottainak au-

gusztus 31-ig meg kell kapniuk
a számukra adható juttatás ápri-
lis végéig terjedõ részét. A tes-
tület a határozati javaslatban el-
kötelezte magát amellett, hogy
lehetõség szerint az év további
részére is megteremti a forrását
az utalványok kifizetésének.

Elképzelhetõ milyen érzés le-
het elsõ alkalommal a tükörsima
úton háborítatlanul végighajtani
autójával annak, aki ezelõtt éve-
kig azon bosszankodott reggelen-
te Siratóból munkába menet, hogy
a kátyús út teljesen tönkre teszi a
kocsiját, na meg az idegeit. Kedd-
tõl mindez rossz álomnak tûnik
csupán, hiszen a Vakond Kft. hét-
fõn befejezte az út aszfaltozását,
hétvégére pedig a szegélykövek
lerakásával is végeznek.

A cég építésvezetõje Bécsi Ger-
gely elmesélte, hogy mikor elõ-
ször jött el Siratóba, nem vállal-
ta, hogy kocsival bemenjen az
úton. Nagyon-nagy szükség volt
tehát az út rekonstrukciójára. Egy
sikeres AVOP pályázatnak kö-
szönhetõen Szarvas Város Önkor-
mányzata 28 millió 658 ezer fo-
rintot nyert az Európai Uniótól a
meglévõ út rekonstrukciójára il-
letve meghosszabbítására. Ez a
pénz 9 millió 552 ezer forintos
kormányzati társfinanszírozással
egészült ki, az önkormányzat ré-

Útnak örülnek Siratóban
szérõl szükséges önerõt pedig 4
millió 45 ezer forinttal támogatja
a Belügyminisztérium, tehát a 44
millió 953 ezer forint beruhá-
zási költségû út Szarvas önkor-
mányzatának 6 millió 743 forint-
jába kerül.

A Vakond Kft. építésvezetõje
elmondta, munkájukat kissé nehe-
zítette, hogy csak hátramenetben
tudtak eljutni a gépek az útépítés
helyszínére, de a siratóiak nagy
türelemmel és megértéssel visel-
ték az útépítéssel járó közlekedé-
si fennakadásokat. A munkát a be-
kötõútnak az Orosházi úttól távo-
labbi részén kezdték, ott keddre
már teljesen befejezték a munkát,
a szegélyköveket is lerakták. Be-
építettek 8 darab átereszt is, me-
lyeknek az a feladatuk, hogy a
nyomóskutaktól illetve az úttest-
nél jóval mélyebben fekvõ járda-
szakaszokról a vizet szükség ese-
tén átvezessék a másik oldalon
lévõ mély csapadékelvezetõ árok-
ba. Az utat a terveknek megfele-
lõen különbözõ szélességben épí-

tették ki. Az Orosházi úttól 150
méternyi szakaszon 4, azután 100
méteren 5, majd a további 225
méteres szakaszon ismét négy
méter szélességben, a fennmara-
dó részen pedig 3 méter széles-
ségben. Ezen a szakaszon az út-
padkát is igénybe kell venniük
majd az egymás mellett elhaladó

gépjármûveknek, esõs idõre pedig
a tipp a következõ: A kapubejá-
róknál kiszélesedõ útszakaszon
várják be egymást a szembejövõ
jármûvek.

Az utat természetesen máris
birtokba vehetik az arra közleke-
dõk, a mûszaki átadás idõpontját
augusztus 28-ra tûzték ki.

Köszönjük!
Köszönjük az augusztus 20-i

rendezvények szervezõinek, hogy
városunkban nem történt a Buda-
pestihez hasonló tragédia.

Mi mindannyian nyugodtan
végignézhettük a tûzijátékot, és
hazamehettünk, mire a zivatar
ideért. Azért történhetett így, mert
a szervezõk figyelembe vették a
katonai repülésmeteorológiai
szolgálat tájékoztatását, miszerint
vihar közeledik Szarvas felé, s az
megközelítõleg 20 percig fog tar-
tani. Ennek az információnak a
birtokában egy kicsit elõre hoz-
ták a tûzijáték kezdési idõpontját,
hogy még a zivatar érkezése elõtt
együtt gyönyörködjünk benne.

Még egyszer szeretném a város
lakói nevében is kifejezni ezért
köszönetemet és hálámat a rende-
zõk felé.               Závoda Fernc

A zárt ülés hírei
Az augusztusi testületi ülés zárt

részében elõbb kitüntetõ díjak
adományozásáról döntött a testü-
let – számolt be lapunk érdeklõ-
désére Paluskáné Udvarhelyi Ju-
dit aljegyzõ. Ezeket a tanévnyi-
tón illetve a Szilvanapon fogják
kiosztani.

A piac további beépítésének
tanulmányterv-készítésére érke-
zett ajánlatokról tárgyaltak még a
zárt ülésen a képviselõk. A beér-
kezett négy ajánlat közül a Szar-
vasi Ép-terv Kft. ajánlatát fogad-
ták el, a tanulmányterv-készítésé-
re ezzel a céggel köt szerzõdést
az önkormányzat.


